
Predsedníctvo Akademického senátu Fakulty ekológie a environmentalistiky 

Technickej univerzity vo Zvolene 

 

ZÁPISNICA 1/2025 

z rokovania AS FEE konaného dňa 26. 2. 2025 v zasadačke FEE (E 214). 

 

Prítomní (v abecednom poradí): 

Lupták Radovan, Ing. 

Máté David Gabriel 

Modranský Juraj, Ing., PhD. (do bodu 4) 

Novikmec Milan, doc., Ing., PhD. 

Ollerová Hana, Mgr., PhD. 

Rácz Attila, Mgr., PhD. 

Rybár Andrej, Ing. 

Škvareninová Jana, prof., Ing., PhD. 

Štucková Viera, Bc. 

 

Hostia: 

Schwarz Marián, prof., Ing., CSc. (dekan FEE) 

Zacharová Andrea, Ing., PhD. (prodekanka FEE) 

Mlynarčíková Zdena, Ing. (tajomníčka FEE) 

Kypta Pavel, JUDr., PhD. 

Kyseľová Natália, Bc. 

Zvedelová Linda, Bc. 

Džadoň Maroš, Bc. 

 

Návrh programu rokovania AS FEE 1/2025: 

1. Otvorenie zasadnutia; 

2. Návrh programu zasadnutia; 

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice; 

4. Kontrola plnenia uznesení; 

5. Prerokovanie podnetov JUDr. Kyptu, PhD.; 

6. Rôzne; 

7. Schválenie návrhov uznesení. 

 

K bodu 1 

Predsedníčka AS FEE privítala prítomných členov AS FEE, ako aj prítomných hostí. Potom 

konštatovala, že AS FEE je uznášaniaschopný. 

 

K bodu 2 

Predsedníčka AS FEE predložila program zasadnutia a otvorila priestor pre pripomienky k programu. 

Zo strany prítomných neboli vyslovené nijaké pripomienky. Predsedníčka AS FEE dala hlasovať o 

schválení programu zasadnutia AS FEE. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 9   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne  

AS FEE schválil program zasadnutia AS FEE. 

 



K bodu 3 

Predsedníčka AS FEE navrhla za navrhovateľa prof. Škvareninovú a za overovateľov zápisnice doc. 

Novikmeca a pána Máté. V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh a následne predsedníčka AS FEE 

dala hlasovať o oboch návrhoch en bloc. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 1   Návrh bol schválený väčšinou hlasov. 

AS FEE schválil za navrhovateľa uznesení prof. Ing. Janu Škvareninovú, PhD. 

AS FEE schválil overovateľov zápisnice: doc. Ing. Milan Novikmec, PhD. a David Gabriel Máté. 

 

K bodu 4 

Na ostatom zasadnutí AS FEE 2/2024 bolo prijaté ukladacie uznesenie, ktoré uložilo dekanovi FEE 

zaujať na najbližšom zasadnutí AS FEE stanovisko k vzniknutej situácii a jej doterajšiemu riešeniu 

ohľadom podozrenia z neoprávnenej manipulácie s kartičkami označujúcimi čísla otázok na štátnych 

záverečných skúškach v bakalárskom stupni študijného programu Forenzná a kriminalistická 

environmentalistika, konaných dňa 20.6.2024. Písomné stanovisko dekana FEE k tomuto uzneseniu 

(príloha 1) bolo vopred elektronicky doručené členom AS FEE. Predsedníčka AS FEE preto vyzvala 

dekana FEE prof. Schwarza, aby sa verejne vyjadril k svojmu stanovisku. Keďže dekan FEE podal kvôli 

podozreniu zo spáchania akademického podvodu podnet na Etickú komisiu TUZVO, oboznámil 

prítomných s výsledkami prerokovania daného podnetu Etickou komisiou TUZVO (príloha 2) a daným 

vyjadrením Etickej komisie považuje túto záležitosť za ukončenú. V následnej diskusii vystúpil 

podpredseda AS FEE Ing. Modranský, ktorý uviedol, že predsedníctvo AS FEE urobilo ohľadom tejto 

situácie ako aj ďalších podnetov JUDr. Kyptu všetky možné kroky, ktoré malo v kompetencii, vrátane 

oficiálneho zasadnutia predsedníctva AS FEE s JUDr. Kyptom. Zdôraznil, že jediná možnosť, ktorá 

zostáva AS FEE, je zobrať dané podnety a informácie na vedomie. Potom vystúpil JUDr. Kypta so 

svojím stanoviskom k vyhláseniam dekana FEE aj Etickej komisie TUZVO. Po ukončení diskusie dala 

predsedníčka AS FEE hlasovať en bloc o vzatí uvedených informácii na vedomie.  

 

Ing. Modranský sa počas rozpravy k bodu 4 zo zasadnutia AS FEE kvôli iným pracovným povinnostiam 

ospravedlnil. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE zobral na vedomie  informáciu prof. Ing. Mariána Schwarza, CSc. v súvislosti 

s podozrením na manipuláciu s kartičkami otázok na štátnych záverečných skúškach 

v akademickom roku 2023/2024. 

AS FEE zobral na vedomie informáciu JUDr. Pavla Kyptu, PhD. o stanovisku k riešenému 

problému a vyjadreniu Etickej komisie TUZVO. 

 

K bodu 5 

K tomuto bodu boli členom senátu vopred zaslané písomné materiály od JUDr. Kyptu (príloha 3, 4 a 5), 

kde JUDr. Kypta píše o manipulácii podielu na výučbe predmetu Metodológia kriminalistiky, 

manipulácii s názvom a predajom spoločnej vysokoškolskej učebnice s prof. Schwarzom, 

nedostatočnom konaní Disciplinárnej komisie FEE, či obvinení z bossingu. Predsedníčka AS FEE 

udelila slovo prof. Schwarzovi, aby reagoval na dané tvrdenia a obvinenia. Prof. Schwarz  tieto 

obvinenia kategoricky odmietol, pričom sa snažil pomocou argumentov a dôkazov uviesť veci na pravú 

mieru a dodal, že na dané obvinenia bude pravdepodobne reagovať aj právnou cestou. K téme 

disciplinárnej komisie sa vyjadrila prodekanka Zacharová ako bývalá predsedníčka Disciplinárnej 



komisie FEE, ktorá vysvetlila vtedajší postup komisie. Po dlhšej diskusii medzi prof. Schwarzom 

a JUDr. Kyptom predsedníčka AS FEE udelila slovo členom senátu doc. Novikmecovi a Mgr. Ráczovi, 

ktorí vyjadrili názor, že riešenie týchto problémov nepatrí na pôdu AS FEE a opäť zdôraznili, že 

v kompetencii senátu je nanajvýš zobrať tieto skutočnosti na vedomie. JUDr. Kypta zdôvodnil, že jeho 

cieľom bolo nájsť „tretiu stranu“ pre vyjasnenie tohto konfliktu. Následne predsedníčka AS FEE 

ukončila rozpravu a dala hlasovať en bloc o vzatí na vedomie uvedených podnetov a vyjadrení.  

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE zobral na vedomie informáciu prof. Schwarza o manipulácii podielu na výučbe predmetu 

Metodológia kriminalistiky. 

AS FEE zobral na vedomie informáciu prof. Schwarza k manipulácii s názvom a predajom 

vysokoškolskej učebnice: Kypta-Schwarz: Environmentálne aspekty v kriminalistike 

a kriminológii. 

AS FEE zobral na vedomie vyjadrenie prodekanky Ing. Andrey Zacharovej, PhD. k vysvetleniu 

práce disciplinárnej komisie na základe podnetu JUDr. Kyptu. 

AS FEE zobral na vedomie vysvetlenie prof. Schwarza k obvineniu z bossingu. 

AS FEE zobral na vedomie vyjadrenie JUDr. Kyptu k vyššie uvedeným problémom. 

AS FEE zobral na vedomie vyjadrenie Ing. Modranského, doc. Novikmeca a Mgr. Rácza ku 

kompetencii AS FEE pri riešení uvedených problémov. 

 

K bodu 6 

V bode Rôzne predsedníčka AS FEE pripomenula plénu blížiace sa zasadnutie Volebného 

zhromaždenia pre voľbu kandidáta na dekana FEE, ktorého členmi sú všetci členovia AS FEE.  

 

K bodu 7 

Predsedníčka AS FEE požiadala navrhovateľku, prof. Škvareninovú, o zhrnutie uznesení z rokovania. 

Následne prebehlo hlasovanie o schválení znenia uznesení z rokovania AS FEE 1/2025. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 8  Proti: 0  Zdržal sa: 0   Uznesenia boli schválené jednomyseľne.  

AS FEE schválil znenie uznesení z rokovania AS FEE 1/2025.  

 

Na záver predsedníčka AS FEE skonštatovala, že program rokovania AS FEE sa naplnil, poďakovala 

všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie AS FEE. 

 

Zvolen, 26. 2. 2025        Zapísal: Ing. Andrej Rybár 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

doc. Ing. Milan Novikmec, PhD.                     ....................................... 

 

David Gabriel Máté                       ....................................... 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 



UZNESENIA 

z rokovania AS FEE 1/2025 konaného dňa 26. 2. 2025 
 

AS FEE na svojom zasadnutí dňa 26. 2. 2025:  
 

a. schválil: 

1. Program zasadnutia AS FEE; 

2. Navrhovateľa uznesení: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD.; 

3. Overovateľov zápisnice: doc. Ing. Milan Novikmec, PhD. a David Gabriel Máté; 

 

b. zobral na vedomie: 

1. Informáciu prof. Ing. Mariána Schwarza, CSc. v súvislosti s podozrením 

na manipuláciu s kartičkami otázok na štátnych záverečných skúškach v akademickom 

roku 2023/2024. 

2. Informáciu JUDr. Pavla Kyptu, PhD. o stanovisku k riešenému problému a vyjadreniu 

Etickej komisie TUZVO. 

3. Informáciu prof. Schwarza o manipulácii podielu na výučbe predmetu Metodológia 

kriminalistiky. 

4. Informáciu prof. Schwarza k manipulácii s názvom a predajom vysokoškolskej 

učebnice: Kypta-Schwarz: Environmentálne aspekty v kriminalistike a kriminológii. 

5. Vyjadrenie prodekanky Ing. Andrey Zacharovej, PhD. k vysvetleniu práce 

Disciplinárnej komisie FEE na základe podnetu JUDr. Kyptu. 

6. Vysvetlenie prof. Schwarza ku obvineniu z bossingu. 

7. Vyjadrenie JUDr. Kyptu k vyššie uvedeným problémom. 

8. Vyjadrenie Ing. Modranského, doc. Novikmeca a Mgr. Rácza ku kompetencii AS FEE 

pri riešení uvedených problémov. 

 

 

Zvolen, 26. 2. 2025               Zapísal: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

doc. Ing. Milan Novikmec, PhD.                     ....................................... 

 

David Gabriel Máté                       ....................................... 

 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 


